



Judith Seydoux

Chez PMSE SA depuis sa création.

Après un Diplôme d'infirmière en soins généraux, elle obtient un Diplôme d'enseignante en soins infirmiers, puis se forme en relation d'aide et obtient un Diplôme de counselor.

Elle exerce dans les hôpitaux Universitaires de Genève (HUG) comme infirmière, enseignante et consultante dans des domaines variés : chirurgie, stomathérapie, réadaptation, deuil, handicap. Elle est formatrice dans différents programmes (de base, spécialisations, formation continue) et superviseur auprès des équipes de soins.

En 2002, elle obtient un certificat de formatrice « Geste et Posture » et donne des cours au sein des entreprises puis en 2004, obtient le Diplôme de coordinatrice sécurité et santé de la Commission Fédérale de Coordination pour la Sécurité au Travail (CFST).

Elle est Directrice Administrative et Cofondatrice de PMSE SA.

Within PMSE SA since the creation.

After graduating as a nurse in general nursing, she graduated as a nursing teacher, then trained in care and obtained a Diploma of Counselor.

She works as a nurse, teacher and consultant in the University Hospitals of Geneva (HUG) in various fields: surgery, stomatherapy, rehabilitation, bereavement, disability. She is a trainer in various programs (basic, specialization, continuing education) and supervisor with the care teams.

In 2002, she obtained a trainee certificate "Geste et Posture" and taught courses in companies. In 2004, she obtained the diploma of coordinator for safety and health of the Federal Commission for the Coordination of Occupational Safety (CFST).

She is the Administrative Director and Co-Founder of PMSE SA.